
 

 Vokslev Samråd  
    For borgere og foreninger i Vokslev - www.VokslevNET.dk 

 

 Vokslev, d. 9. november 2023  
Referat bestyrelsesmøde Samrådet 
 
Bestyrelsesmøde Torsdag d. 9. november 2023 kl. 19:00 i Vokseværket  
 
Referent: Helle  
 

1. Gennemgang og godkendelse af sidste referat  
Referat er godkendt.  
  

2. Godkendelse af nærværende dagsorden  
Dagsorden er godkendt.  
 

3. Samrådets ansvars-/arbejdsområde og snitflader til Vokseværket og til lokalområdet  
 

• Kultur- og Naturstien  
Fra sidste møde: 
Informationstavler trænger til afvaskning: Karsten, afventer 
Udgravning trænger til oprensning:  
Der afventes resultater fra den fredningssag for Binderup Å området som er i gang, før der gøres 
yderligere ved udgravningen. 
 

• Blomstrende skråninger  
Landsbypedelordningen har slået de små nye træer, og er bestilt til slåning og bortkørsel af 
ukrudtsgræs fra skråningerne. Der afventes status på dette.  
 

• Stenene på Storkebakken: trænger til rensning/opfriskning: Landsbypedelordningen er bestilt til 
rensning af stenene og opfriskning af inskriptionerne på stenene. Stenene er blevet renset op, 
men inskriptionerne bliver først malet op til foråret/ sommeren når der bliver mere tørt i vejret.  

 

• Hjemmeside – Facebook  
Referater og andet fra Samrådet skal placeres offentlig jfr. krav fra Aalborg kommune, i første 
omgang gøres dette via hjemmesiden på VokslevNET.dk og på FB (os fra Vokslev 9240 Nibe) 
Karsten er i løbende dialog med N. Pagter om ajourføring af Samrådsreferater og andet på 
Vokslev.NET.dk.  

 

• Legepladsen: fra sidste møde: Afrapportering til AAK vedr. renovering af legepladsen: det er sket, 
projektet lukket. Godkendelse af legepladsen bestilles ved Landsbypedelordningen. Karsten 
tager kontakt til Klaus D. for at høre om der er lagt faldsand ud, så der er klar til godkendelsen.  
 
Leo og Karsten har holdt møde med bestyrelsesrepræsentant fra Solstrålen ang. et ønske om et 
legetårn. D. 1. februar 2024 kan der søges der om tilskud fra AAK, pulje op til 100.000 kr,.Der er 
15% selvfinansiering. Karsten foreslår at Samrådet og Børnehaven deler restbeløbet, ca. 13.000 
kr. i alt. Samrådet godkender dette.  

 

4. Orientering af Møde i Samråd planzone 10 i Valsted 

• Albert og Karsten deltog fra Samrådet, Leo fra LAK 
Orientering:  
-Vi har mulighed for at låne en bytte-boks i nogle uger. Vi aftaler at vi arbejder videre med 
muligheden for at låne den i løbet af foråret. Karsten hører kommunen om dette. Albert hører 
Vokseværket om vi må stille den op på deres grund.  
-Plustur og flextur med offentlig transport. Leo har tilmeldt Vokslev som ambassadør. Nærmere 
info følger.  
 
 



 
5. Orientering af det årlige møde mellem samråd, politikere og forvaltninger 

• Poul Erik deltog fra Samrådet, Leo fra LAK 
Orientering: 
-Leo giver et kort referat fra mødet.  

 
6. Økonomi  

• Albert orienterer kort om samrådets økonomi.  
-Vi har et indestående på godt 65.000 kr.  
 
 

7. Diverse 

• AOF kursus vedr. sociale medier: Leo, Poul Erik, Karsten og Helle er tilmeldt fra Samrådet, 
kurset er udsat pga. AOF Aalborg konkursen. 

• Julepynt i Huul Mølle. Katrine gentager succesen og sætter nisser op rundt omkring i Huul 
Mølle.  

• Markedsføring. 1. spadestik på Vokseværkets ombygning d. 22.11.23 kl. 15.00. Rådmand 
Jes Lunde og børnene fra Solstrålen deltager.  

• Katrine har et ønske om at der bliver sat bænke op rundt i Vokslev.  

• Vi drøfter om vi skal have opstartet et projekt omkring renovering af badebroen. Vi aftaler at 
tage punktet op til næste møde.  

• Samrådet er vært ved næste planzonemøde i foråret 2024. Vi håber at kunne afholde mødet i 
de ny lokaler.  


